
 
Ski- og Fotballklubben LYN - Referat 7-2021     
Dato: Onsdag 22. september 2021 kl. 19.00-21.00 (21.15) 
Sted: Peisestuen på klubbhuset 
 
Tilstede: Benedikte Stiff, Kyrre Falch Hennum, Kristoffer Smith Meyer, Jørgen Sandaas Jynge, Torgeir 

Larsen , Kirsti Bull, Morten Berge 
 

Meldt forfall: Wenche Stueflotten 
 
Referent: Morten Berge 
 
 
Dagsorden: 
 
7-2021-01  Godkjenning av referat  
Referat fra styremøtene 4, 5 og 6 ble godkjent og signert. 
 
 
7-2021-02  Driften 
Morten redegjorde for arbeid og utvikling siden forrige styremøte. 
Økonomien har de samme hovedtrekkene som rapportert til forrige møte og trengte ikke ytterligere 
fokus i møtet. Styret har fått mottatt resultatrapport for juli og august i forkant av møtet og det var 
ikke spørsmål knyttet til disse. Nå som Norge åpner opp igjen øker trykket på bruken av lokalene, 
både fra interne og eksterne brukere.  
 
Igangsatte prosjekter går sin gang. Nye avfallsbeholdere kommer allerede i neste uke og dette gjør at 
nye tømmerutiner må på plass. «Dype brønner prosjektet» er igangsatt med signert avtale og 
innsendt søknad om støtte til Enova. Flere aktører er forespurt om drift av kantinen på klubbhuset. 
Målet er å få en god og mer permanet oppfølgng av kantinen. Flere aktører har takket nei pga 
størrelsen på kjøkket, men noen aktuelle løsninger følges opp videre. 
 
Det er igangsatt et arbeid med å kartlegge vedlikeholds og oppgaderingsbehov på klubbhus og resten 
av anlegget. Større saker som allerede har fullt fokus et Ventilasjonsanlegget som står og KGB1 som 
«revner» i skjøtene.  
 
Parkeringssaken er fulgt opp tett med SiO, helt frem til møtestart. Alle i alliansen, unntatt SFK, har 
signert ny parkeringsavtale med SiO. Dette er på en annen plass enn dagens. SiO har nå varslet at de 
kommer til å trekke disp.søknaden og at vi i fremtiden da vil få parkeringsmulighet som forespeilet i 
parkeringshuset som skal bygges. Dette er en skikkelig gladsak. Tinglyst rettighet er rettmessig sagt 
opp og det er derfor fornuftig at også SFK signerer ny oversendt parkeringsavtale. 
 
Videre gjorde Morten noen betraktninger om kompetansebehov og utfordringer knyttet til dagens 
organisasjonsmodell. Han har gjort seg noen subjektive betraktninger etter sin korte tid i stillingen 
som daglig leder, og ønsket å diskutere disse med styret. 
 
Styrets behandlig 
Styret er glad for at parkeringsutfordringen nå ser ut til å løse seg og at kommunikasjonene med SiO 
synes å være positiv. Når SFK nå skal tegne ny avtale er det viktig at vi får med at man kan parkere på 
eksisterende plasser frem til byggeperioden starter og at man etter ferdigstillelse vil kunne flytte inn 
på avtalte plasser i parkeringshuset. Dette bør også beskrives inn i tilleggsavtaler for de andre i 
alliansen som allerede i april tegnet nye avtaler med SiO. 
 
Styret hadde også en god diskusjon vedrørende dagens alliansemodell og fordelene ved den. Det vil 
tidvis være noen utfordringer med alle modeller, også denne, så hovedfokuset må være hvordan 



man følger opp sammen i alliansen. Samhandling og relasjoner er viktig. Når det gjelder nødvendige 
ressurser/kompetanse fremover så diskuterte man litt rundt dette i lys av alliansen totale behov og 
SFKs egne behov. Daglig leder har fullmakt til å gjøre justeringer innenfor fastsatt budsjett, men 
større endringer vil måtte forankres i styret og budsjettarbeidet for neste år. 
 
Redegjørelsen ble tatt til orientering med styrets tilføyelser/kommentarer. 
 
 
7-2021-03  Orienteringssaker ved Benedikte 
Det er nå sendt inn søknad om støtte for restbeløpet tilknyttet nytt miljøvennlig avfallsystem. Siden 
første del av sorteringsstasjonene blir levert av Enviropac i neste uke vil det også bli laget en 
sluttrapport til de tre aktøren som har gitt bidrag til dette. 
 
Arbeidsgruppen som skulle arbeide med LYNs 125 års jubileum har konkludert med at feiringen 
utsettes til våren 2022 pga usikkerhet rundt å samle mange mennesker under Covid. Det vil da 
planlegges en høytidelig sekvens hvor bl.a hederbevisninger blir delt ut og en fest for hele klubben. 
Det er viktig at dette hensyntas i neste års budsjett. Fest og feiring forutsetter at allianselagene 
bidrar med innhold til og gjennomføring av selve arrangementet. 
 
Av hensyn til revisor og årsoppgjør er det ønskelig å fastsette årsmøtedato for 2022. LYN Fotball har 
satt 9/3-2022 som sin årsmøtedato, og det ble foreslått at SFK skulle avholde sitt årsmøte uken før. 
 
Vedtak: Årsmøtedato for SFK ble satt til 2. mars 2022. Oppdateringene ble tatt til orientering. 
 
 
7-2021-04  ISU ved Torgeir 
ISU gjennomførte sitt årsmøte i går, 21. september, og alle våre allianselag møtte der. Dette er også 
et krav for ikke å få avkortning i støtte. Torgeir er leder i ISU og sitter «ut periode», til oktober. 
Deretter overtar en av de andre store klubbene (Kjelsås, Korsvoll) ledervervet, i tråd med avtale 
klubbene imellom.  
 
Nordre Aker har veldig stor klubbtetthet og lav anleggstetthet. Dette er en godt kjent utfordring som 
det jobbes aktivt med. Særlig ved bygging av skoler er det viktig å hensynta dette behovet. Det er et 
viktig prinsipp at alle skal kunne delta i idrett uansett økonomi. De fleste klubben i ISU har tilsluttet 
seg dette, hvilket medfører at man støtter deltagere ved utlån av utstyr og reise til/fra. Det arbeides 
med å få på plass tilskuddsordninger som kan støtte klubbene økonomisk i dette arbeidet. LYN Ski 
legges merke til med sitt fokus på paraidretten. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
7-2021-05 Besøk fra byråden 
Torgeir og Benedikte redegjorde for ønsket om å få på plass et besøk av sittende byråd, Omar Samy 
Gamal, og gikk raskt igjennom hovedpunktene i notatet som fulgte med innkallingen til dagens møte. 
 
Budsjett ble fremlagt i dag, men dette er ikke viktg for vårt møte med byråden. Det er linjene 
fremover og fokuset på våre hovedprosjekter som er viktig å få synliggjort. Hall, rulleskitrase og grønt 
fokus er viktig å få frem. Møtet bør ha en hovedpresentasjon som viser bredden i klubben, og det er 
naturlig at SFK holder i dette ved daglig leder. LYN har en stor gruppe med aktive jenter og en av få 
med tydelig satsning på paraidrett. BYM må være med. Invitasjon bør skrives og sendes ganske snart.  
 
Vedtak: Invitasjonen sendes fra Benedikte. Morten forfatter et forslag til invitasjon innen to uker.  
 
 
 



7-2021-06 KGB4 - Hallprosjekt 
Kristoffer og Jørgen innledet ved å referere fra siste møte med Backe. Presentasjonen fra det møte 
ble sendt ut med møteinnkallingen slik at alle var nogenlunde oppdatert før møtet. 
Backe har gjort dette mange ganger før og har en tydelig fremgangsmåte de følger. Tidsfrist for 
søknad om kommunal støtte og lånegaranti er mars neste år, men de ønsker å være klar med søknad 
mye tidligere, slik at det blir god tid til møter og oppfølging av viktige beslutningstakere. Private 
bidrag vil komme i tillegg så det er viktig for oss å følge opp aktuelle selskap og privatpersoner som 
vil være med å realisere hallprosjektet. Noen navn på mulige investorer ble nevnt i møtet og det ble 
avtalt hvem som følger opp disse nå i første omgang. Backe følger opp utdanningsetaten ift mulig 
leieavtale på dagtid. Vi har i tillegg fått i oppgave og sjekke ut hvem som kan være aktuelle leietakere 
til hallen. Dette for å synliggjøre behov, og vurdere muligheten for utleie. NiH og Wang var nevnt 
som mulige leietakere på dagtid, mens flere av naboklubbene våre er aktuelle for å avstemme 
behovet for hall-/banekapasitet. 
 
Det ble avtalt at Kristoffer og Morten avstemmer seg i mellom og følger opp naboklubbene vedr 
deres behov. Utleieprisene for Grei-hallen er et godt utgangspunkt for å avstemme denne interessen. 
Benedikte kontakter styreleder i LF for en prat rundt innspill på potensielle hall-investorer, og kobler 
deretter på Jørgen. 
 
Styret tok oppdateringen til orientering med avtalt intern arbeidsfordeling. 
 
 
7-2021-07  Eventuelt 
LYN Posten 
Benedikte tok opp styrets deltagelse i redaksjonen til LYN Posten. Tidligere hadde man et medlem i 
styret som passet godt inn i redaksjonen, mens man nå mener at dette ikke er nødvendig. Alle i 
alliansen bidrar med eget stoff og produksjonsplanen er godt innarbeidet. Daglig leder i SFK er 
redaktør, og en av hovedoppgavene er å «mase» på de andre for å få inn aktuelt stoff og prøve å 
balansere hvor mye som kommer med fra hver enkelt i alliansen.  
 
Medlemsregisteret 
Medlemsregisteret blir idag fulgt opp av Jørn Etholm som har skjøttet dette veldig bra i mange år. 
Jørn har nå meldt ifra at han ønsker avløsning. Styret ønsker primært å lete etter en ny frivillig i 
alliansen som kan ivareta dette. Personen bør ha et ryddig hode og være komfortabel med digitale 
verktøy. For tiden er medlemsoppfølgingen i systemet Rubik.  
 
Vedtak: Benedikte og Morten samarbeider om annonsetekst som kan trykkes i LYN Posten og 
legges ut på nett. Alle oppfordres til å se i sine nettverk etter aktuelle kandidater. 
 
 
Møtet ble avsluttet kl 21.15  -  Neste styremøte er 13. oktober 2021 kl 19-21 i Klubbhuset 
 
 
Godkjent: 
 
   __________________________        _________________________          ____________________ 
                 Benedikte Stiff                                Kristoffer Smith Meyer                               Kirsti Bull               
 
 

   __________________________        _________________________          ____________________ 
 Kyrre Falch Hennum                        Jørgen Sandaas Jynge             Torgeir Larsen         
                              

 

   __________________________             _____________________       
                     Morten Berge            Sett:                    Wenche Stueflotten              
         


